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  Konstnärlig utsmyckning i Nackasalen mm. 

Som en del i arbetet med att förnya Nacka stadshus ingick att bygga en större 

sessionssal för KF‐möten, konferenser, seminarier, hearingar mm. I december 

2011 hölls så det första KF‐mötet i nya fina Nackasalen. Men tyvärr saknas det 

helt konstnärlig utsmyckning i salen. De vita väggarna är helt tomma i det 

avseendet.  

Tanken var ju att kommunens stora tavla ”Snöljus” skulle ha placerats i 

Nackasalen. Tyvärr var det inte möjligt p.g.a luftintaget vid golvet. Luftintaget 

skulle ha torkat ut och förstört tavlan som är målad 1892, och som redan var i 

behov av underhåll. Det visade sig inte heller finnas någon annan lämplig vägg i 

det nya stadshuset för tavlan. Kommunstyrelsen valde då att efter värderingar 

sälja den och den hänger nu på Åland i Önningebymuséet. Försäljningssumman 

blev 1,4 mkr. 

Det har nu gått över tre år sedan Nackasalen invigdes och det är dags att få till 

stånd konstnärlig utsmyckning i salen. Kulturnämnden bör därför aktualisera 

frågan hos kommunstyrelsen. Konstnärliga experter bör utreda saken och 

bedöma vilken typ av konstverk som kan vara lämpligt att sätta upp i 

Nackasalen. Självklart bör även kommunfullmäktiges och kulturnämndens 

presidium vara involverat i den diskussionen.  

Vidare bör, även om det inte är en fråga för kulturnämnden, fullmäktiges 

presidium överväga att vid KFs sammanträden ha en nackaflagga, svensk flagga 

och en EU‐flagga synliga på podiet eller bakom podiet. 

Mot bakgrund av ovanstående föreslås kulturnämnden besluta 

att  hos kommunstyrelsen initiera frågan om konstnärlig utsmyckning 

i Nackasalen och flaggor vid KF‐sammanträdena.   
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